
Rada školy při Gymnáziu Vincence Makovského se sportovními třídami, 
Nové Město na Moravě, Leandra Čecha 152 
 
 
 
5. schůze 
 
datum konání: 1. 11. 2007 v 1500 hod. 
přítomni: Zdeňka Marková, Magda Svobodová, 
  Jana Dvořáková, Miloš Bukáček, 
 za vedení školy: Milan Pavlík, Eva Řádková, Marie Žilková 
 
 
 
program:  

1. výroční zpráva 
2. diskuse 

 
 
 
ad1. Rada školy byla seznámena s výroční zprávou školy za rok 2006/2007 
Výroční zpráva byla bez připomínek přijata. 
 
 
ad2. Byl dohodnut termín další schůze školní rady – 29.11. ve 14 hodin. 
 
 Byly aktualizovány elektronické adresy členů rady: 
 Zdeňka Marková:   starosta@nmnm.cz 
 Magda Svobodová:   magdasvoboda@email.cz 
 
 Hodnotily se služby školní jídelny II.ZŠ. Kvalita služeb je horší než u srovnatelné 
(vybavením a kapacitou) školní jídelny při I.ZŠ 
 
 Nepodařilo se navázat kvalitní spolupráci s II.ZŠ při náboru do sportovních tříd. 
 
 M.Svobodová podala návrh na rozšíření nabídky výuky ve sportovních třídách – 
praktická výuka masáží. Námět by mohl být zařazen do výuky při tvorbě RVP pro vyšší 
gymnázium. 
 
 
 
usnesení: 

1. svolání příští schůze rady školy - pověřen M. Pavlík 
2. ověřovatel zápisu – pověřen M. Bukáček 

 
 
zapsala: J. Dvořáková 
ověřil: M. Bukáček 


